
Protokół Nr 67 

z LXVII Sesji Rady Miasta Milanówka 

z dnia 18 lipca 2022 roku 

 

Stan Rady - 15 radnych. 

Obecnych - 15 radnych (według listy obecności, załącznik nr 1 do protokołu). 

Skład RMM:   

Kamil Bialik, Karolina Białecka, Jaromir Chojecki, Ewa Galińska, Janina Moława, Piotr Napłoszek, Jolanta 

Nowakowska, Krzysztof Ołpiński, Waldemar Parol, Hanna Młynarska, Renata Pawłowska, Bożena Osiadacz, 

Hubert Jarek, Witold Mossakowski, Krzysztof Wiśniewski.  

  

Posiedzenie LXVII Sesji Rady Miasta Milanówka, odbyło się w dniu 18 lipca 2022 r. (poniedziałek)  

o godz. 17.00 w trybie on-line na platformie ZOOM. 

 

Porządek obrad sesji: 

1.Otwarcie LXVII Sesji Rady Miasta Milanówka. 

2.Przyjęcie wniosków do porządku obrad Sesji. 

3.Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Miasta. 

4.Podjęcie uchwały w sprawie powołania Skarbnika Miasta. 

5.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w uchwale Nr 114/X/19 Rady Miasta Milanówka z dnia 16 września 

2019 r. w sprawie ustanowienia „Programu Stypendialnego Miasta Milanówka. 

6.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 500/LIX/22 Rady Miasta Milanówka z dnia 31 marca  

2022 r. w sprawie: uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii w mieście Milanówek na lata 2022–2025. 

7.Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Wsparcia i Aktywizacji Seniorów w Gminie Milanówek  

na lata 2022–2025. 

8.Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji Programu osłonowego w zakresie przystąpienia przez 

Gminę Milanówek do programu rządowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2022. 

9.Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego programu osłonowego w zakresie transportu osób 

niepełnosprawnych ze spektrum autyzmu na zajęcia integracyjne i terapeutyczne na lata 2022–2023. 

10.Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla 

uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Milanówek. 

11.Interpelacje i zapytania. 

12.Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

13.Rozpatrzenie skarg, wniosków i petycji. 

14.Sprawozdanie Burmistrza Miasta Milanówka z prac między sesjami. 

15.Sprawozdanie Burmistrza Miasta Milanówka z wykonania uchwał Rady Miasta Milanówka. 

16.Sprawy różne. 

17.Zakończenie LXVII Sesji Rady Miasta Milanówka. 

 

Ad 1  

Otwarcie LXVII Sesji Rady Miasta Milanówka.  

Przewodniczący Rady Miasta Piotr Napłoszek otworzył obrady LXVII Sesji Rady Miasta Milanówka 

w dniu 2022 r. stwierdzając quorum. 

 

Ad 2. 

Przyjęcie wniosków do porządku obrad Sesji. 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad. 

Rada Miasta w głosowaniu: 14-za, pozytywnie zaopiniowała przyjęcie porządku obrad.  



 

Ad 3. 

Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Miasta. 

Zastępca Burmistrza Marcin Bąk zreferował projekt uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Miasta. 

ZB Marcin Bąk podziękował p. Sehn za wieloletnią pracę. Zgodnie z przepisami został przedstawiony projekt 

uchwały dotyczący odwołania p. Bożeny Sehn ze stanowiska Skarbnika Miasta Milanówka. 

Przewodniczący Rady Miasta Piotr Napłoszek podkreślił, że odwołanie ze stanowiska Skarbnika Miasta 

nastąpiło na prośbę p. Bożeny Sehn z powodu przejścia na emeryturę.   

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Inwestycji Jolanta Nowakowska poinformowała, że opinia w sprawie 

odwołania Skarbnika Miasta Milanówka była negatywna.  

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie odwołania Skarbnika 

Miasta.  

Rada Miasta w głosowaniu: 13-za, 1- wstrzymujący, 1- przeciw, podjęła Uchwałę Nr 542/LXVII/22  

w sprawie odwołania Skarbnika Miasta  

 

Ad 4. 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Skarbnika Miasta. 

Sekretarz Miasta Sebastian Litewnicki zreferował projekt uchwały w sprawie powołania skarbnika miasta.  

W imieniu BMM p. Sebastian Litewnicki wnioskuje o powołanie z dniem 28 lipca 2023 r. na stanowisko 

Skarbnika Miasta p. Adama Dukaczewskiego.  

Pan Adam Dukaczewski (ur. W 1971 roku) jest absolwentem Szkoły Głównej Handlowej w Warszawie oraz 

podyplomowych studiów z zakresu samorządu terytorialnego i rozwoju lokalnego na Uniwersytecie 

Warszawskim. Karierę zawodową rozpoczął w US, a następnie kontynuował ją w firmach sektora prywatnego, 

gdzie pełnił m.in. funkcję księgowego. Od 2003 r. do 2019 roku zatrudniony był w Urzędzie Miasta 

Stołecznego Warszawy (Biuro Administracyjno - Gospodarcze oraz Urząd Stanu Cywilnego). W 2019 roku 

objął stanowisko dyrektora Centrum Usług Wspólnych Powiatu Żyrardowskiego, a od stycznia 2021 roku 

pełnił funkcję dyrektora Centrum Usług Wspólnych Miasta Żyrardowa. 

Pan Adam Dukaczewski spełnia wymogi formalne stawiane głównemu księgowemu jednostki sektora finansów 

publicznych, określone w art. 54 ust.2 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 roku o finansach publicznych  

(Dz. U. z 2021 r., poz. 305 z późn. Zm.), dlatego BMM składając niniejszy projekt uchwały wnioskuje  

o powołanie Adana Dukaczewskiego na stanowisko Skarbnika Miasta Milanówka.  

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Inwestycji Jolanta Nowakowska poinformowała, że opinia komisji  

w sprawie projektu uchwały była negatywna w głosowaniu: 3-przeciw, 1- wstrzymujący.  

Radna Ewa Galińska uzasadniła, dlaczego uważa, że p. Dukaczewski ma za małe doświadczenie w stosunku 

do stanowiska skarbnika miasta. Miasto nie ma czasu ani środków, żeby zatrudnić osobę, która musi się uczyć 

jak prowadzić finanse miasta. Potrzebny jest człowiek z doświadczeniem. Radna Ewa Galińska zwróciła 

uwagę, że nie ma takiego stanowiska jak - wiceskarbnik. Radna uważa, że nie można dopuścić do sytuacji, jaka 

była z wiceburmistrzem Rabanem, że uczył się swojej funkcji, ale w efekcie się nie nauczył i inwestycje nie 

zostały wykonane. Jeżeli nie będzie skarbnika tylko wice skarbnik, to, kto będzie podpisywał kontrasygnatę  

i brał za to odpowiedzialność.  

Radny Krzysztof Wiśniewski w pełni popiera wypowiedź p. Galińskiej. Radny podkreślił, że p. Dukaczewski 

pracował w księgowości 19 lat temu, zajmując się hurtownią elektryczną. Tam zajmował się na pewno inną 

księgowością niż księgowość miasta. Przez 20 lat przepisy bardzo ewoluowały i uległy zmianie.  

SM Sebastian Litewnicki podkreślił, że p. Dukaczewski stara się o stanowisko skarbnika. Nabór na 

stanowisko zastępcę skarbnika został ogłoszony i nie minął jeszcze termin składania ofert. Pan Dukaczewski 

jest kandydatem złożonym przez BMM na stanowisko skarbnika miasta.  

Radny Krzysztof Wiśniewski uważa, że p. Litewnicki zakłada, że kandydat na skarbnika nie poradzi sobie na 

tym stanowisku. Panin Sehn poradziła sobie sama. Sekretarz zakłada z góry, że umiejętności kandydata będą 

daleko niewystarczające i dlatego potrzebny jest wiceskarbnik.  

Przewodniczący Rady Miasta zapytał, dlaczego nie ogłoszono konkursu na to stanowisko?  



SM Sebastian Litewnicki podkreślił, że podstawą umowy o pracę na stanowisko skarbnika miasta jest 

powołanie, jako jedno z dwóch stanowisk funkcjonujących w UM (drugim jest stanowisko zastępcy 

burmistrza).  

Zgodnie z ustawą o pracownikach samorządowych i rozporządzeniami wykonawczymi wydanymi na ich 

podstawie, konkurs na to stanowisko nie jest wymagane. Burmistrz może zaproponować dowolnego kandydata.  

Przewodniczący Rady Miasta zauważył, że nie było ogłoszenia o wolnym stanowisku i poszukiwaniu 

kandydata na skarbnika. 

SM Sebastian Litewnicki wyjaśnił, że takiego ogłoszenia nie było, bo nie musiało być. 

Przewodniczący Rady Miasta podkreślił, że dobrowolnie zrezygnowano z poszukiwania kandydata  

w otwartym naborze. 

SM Sebastian Litewnicki wyjaśnił, że takie uprawnienie ma burmistrz. 

Pan Adam Dukaczewski poinformował, że księgowość prowadził kilka lat temu. Była to sp. cywilna z.o.o. 

Pan Dukaczewski dziwi się temu, co tutaj usłyszał.  Radni dziękowali p. skarbnik. Padły tutaj takie słowa, że 

należałoby zatrudnić, na co najmniej 2-3 lata kogoś, kto by przejął całą wiedzę po p. skarbnik, ponieważ jest 

skarbnicą wiedzy z drugiej strony radni uważają, że zatrudnienie kogoś równolegle nie jest dobre. Pan 

Dukaczewski tego nie rozumie. Adam Dukaczewski jest świadom odpowiedzialności karnej, finansowej za 

podejmowane decyzje. 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie powołania Skarbnika 

Miasta. 

Rada Miasta w głosowaniu: 10-przeciw, 2- wstrzymujące, 3 za, uchwała nie została podjęta.  

 

Ad 5. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w uchwale Nr 114/X/19 Rady Miasta Milanówka z dnia 16 września 

2019 r. w sprawie ustanowienia „Programu Stypendialnego Miasta Milanówka. 

Kierownik Referatu Oświaty Bożena Ciesielka przedstawiła projekt uchwały.  

Uchwała w sprawie ustanowienia „Programu Stypendialnego Miasta Milanówka” w 2019 roku, była 

przedmiotem badania Prokuratora Okręgowego w Warszawie, który to wniósł skargę do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego na niektóre zapisy uchwały. Chciał unieważnić uchwałę w całości. WSA na rozprawie  

12 maja orzekł nieważność uchwały w jej części obejmującej załącznik do tej uchwały „Program Stypendialny 

Miasta Milanówka w zakresie: §4 ust. 1 pkt 3, §4 ust. 3, §5 ust. 9,10,11 (następujący po ust. 12), §9 ust. 

9,10,11,12, §15 ust. 2, §16 ust. 9,10,11,13, §19 ust. 5,6,7, §25 ust. 5,6,7,11.   

W związku z tym w załączniku do uchwały Nr 114/X/19 Rady Miasta Milanówka z dnia 16 września 2019 r.  

w sprawie ustanowienia „Programu Stypendialnego Miasta Milanówka” wprowadza się następujące zmiany:  

1) w § 4 ust. 1 dodaje się pkt 3) w brzmieniu:  

„3) w roku szkolnym poprzedzającym przyznanie stypendium uzyskał średnią ocen, co najmniej:  

a) 5,5 – uczeń szkoły podstawowej  

b) 5,2 – uczeń szkoły ponadpodstawowej”  

Po uchyleniu przez Sąd zapisu § 4 ust. 1 pkt. 3 załącznika do ww. uchwały stypendium Burmistrza Miasta 

Milanówka za wybitne osiągnięcia edukacyjne mógłby otrzymać uczeń spełniający jednocześnie oba poniższe 

warunki:  

a) uzyskanie tytułu laureata lub finalisty ogólnopolskiego lub wojewódzkiego konkursu wiedzy 

organizowanego zgodnie z obowiązującym prawem oświatowym,  

a) potwierdzenie swych wysokich umiejętności i wiedzę innymi znaczącymi osiągnięciami w konkursach 

międzynarodowych, ogólnopolskich, wojewódzkich lub rejonowych, świadczącymi o stałym zaangażowaniu 

ucznia we własny rozwój w tejże dziedzinie albo wysokimi wynikami w zewnętrznych egzaminach  

i sprawdzianach, (co najmniej 95%).  



Przewodnicząca Komisji Edukacji Bożena Osiadacz poinformowała, że opinia komisji była pozytywna. 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zmiany w uchwale  

Nr 114/X/19 Rady Miasta Milanówka z dnia 16 września 2019 r. w sprawie ustanowienia „Programu 

Stypendialnego Miasta Milanówka. 

Rada Miasta w głosowaniu: 14-za, 1- wstrzymujący, podjęła Uchwałę Nr 543/LXVII/22. 

 

Ad 6. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 500/LIX/22 Rady Miasta Milanówka z dnia 31 marca 

2022 r. w sprawie: uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w mieście Milanówek na lata 2022–2025. 

Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor CUS p. Krystyna Kott.  

Na wyraźna prośbę Przewodniczącego Rady Miasta p. Piotra Napłoszka, którą CUS otrzymało w dniu  

14 czerwca, nastąpiła zmiana Uchwały Nr 500/LXVII/22. Przewodniczący wskazał, iż po uzyskaniu informacji 

w Wydziale Nadzoru Prawnego Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego zauważono, że uchwała nr 500, która 

została podjęta, zawiera pewnego rodzaju z braki związane z nieuwzględnieniem dwóch artykułów 

zmienionych w ustawie z dnia 26 października 1982 r. o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu 

alkoholizmowi. Był to art. 4, 2 ust.1 pkt. 3 dotyczący działań na rzecz dożywiania dzieci uczestniczących  

w pozalekcyjnych programach opiekuńczo wychowawczych i socjoterapeutycznych. Drugi punkt dotyczy 

wspierania zatrudnienia socjalnego oraz organizowania i finansowania centrów integracji społecznej i klubów 

integracji społecznej, o którym mowa w art. 4¹ ust.1 pkt 7 ustawy z dnia 26 października 1982 r. o wychowaniu 

w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi. Istotnie te dwa obszary w naszym programie Gminnym 

Programie Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii  

w Mieście Milanówek na lata 2022-2025 nie zostały wystarczająco wyeksponowane. W związku z tym 

przygotowano zmianę tej uchwały nr 500 z 31 marca w sprawie: uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w mieście Milanówek na lata 

2022–2025. Uchwała ta została szczegółowo przedstawiona na Komisji Zdrowia. 

Ww. projekt uchwały po zmianach jest przedstawiony na stronie miasta w BIP. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej, Bezpieczeństwa Publicznego i Praworządności 

Hubert Jarek poinformował, że opinia komisji była pozytywna. 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały  

Nr 500/LIX/22 Rady Miasta Milanówka z dnia 31 marca 2022 r. w sprawie: uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w mieście 

Milanówek na lata 2022–2025. 

Rada Miasta w głosowaniu: 14-za, 1- wstrzymujący, podjęła Uchwałę Nr 544/LXVII/22. 

 

Ad 7. 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Wsparcia i Aktywizacji Seniorów w Gminie Milanówek 

na lata 2022–2025. 

Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor CUS p. Krystyna Kott.  

Pani Kott poinformowała, że składa autopoprawkę, która będzie dotyczyła czasu trwania programu. Jest „na 

lata 2022-2025”, ma być „na lata 2022-2024”. O autopoprawce p. Kott informowała na Komisji Zdrowia.  

Projekt Programu Wsparcia i Aktywizacji Społecznej Seniorów w Gminie Milanówek na lata 2022-2024 

skierowany do konsultacji Miejskiej Rady Seniorów Milanówka i otrzymał pozytywna opinię.  

Realizacja zadań dedykowanych Seniorom prowadzona będzie w oparciu o Program Wsparcia i Aktywizacji 

Społecznej Seniorów w Gminie Milanówek na lata 2022-2024, którego głównym celem jest podniesienie, 

jakości życia starszych mieszkańców Milanówka poprzez realizację ogólnodostępnych usług społecznych.  

Środki finansowe na realizację programu będą pochodziły w szczególności z: Środków zewnętrznych 

pochodzących z Unii Europejskiej oraz budżetu Państwa w ramach realizacji projektów: „Milanowskie 

Centrum Usług Społecznych”, „Rozwój usług społecznych w Gminie Milanówek – Edycja 2”, oraz środków 

własnych pochodzących z budżetu Gminy.  

Program został szczegółowo przedstawiony na Komisji Zdrowia. 



Przewodniczący Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej, Bezpieczeństwa Publicznego i Praworządności 

Hubert Jarek poinformował, że opinia komisji była pozytywna. 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie podjęcia uchwały 

w sprawie przyjęcia Programu Wsparcia i Aktywizacji Seniorów w Gminie Milanówek na lata 2022–2025. 

Rada Miasta w głosowaniu: 14-za, 1- wstrzymujący, podjęła Uchwałę Nr 545/LXVII/22. 

 

Ad 8. 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji Programu osłonowego w zakresie przystąpienia przez 

Gminę Milanówek do programu rządowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2022. 

Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor CUS p. Krystyna Kott.  

Podjęcie uchwały jest konieczne ze względu na oczekiwanie dysponentów środków finansowych, którym jest 

Mazowiecki Urząd Wojewódzki. To właśnie Mazowiecki Urząd Wojewódzki zobligował CUS do zawarcia 

lokalnego programu osłonowego. Program, który został przedstawiony, jako załącznik do programu jest 

programem odpowiadającym wszystkim założeniom programu rządowego. Na realizacje tego programu środki 

finansowe CUS otrzymał już w marcu tego roku w wysokości 36 000,00zł.  

Program Wsparcia I Aktywizacji Społecznej Seniorów w Gminie Milanówek na lata 2022-2024 jest 

przedstawiony na stronie miasta w BIP.  

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej, Bezpieczeństwa Publicznego i Praworządności 

Hubert Jarek poinformował, że opinia komisji była pozytywna. 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji 

Programu osłonowego w zakresie przystąpienia przez Gminę Milanówek do programu rządowego „Korpus 

Wsparcia Seniorów” na rok 2022. 

Rada Miasta w głosowaniu: 15-za, podjęła Uchwałę Nr 546/LXVII/22. 

 

Ad 9. 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego programu osłonowego w zakresie transportu osób 

niepełnosprawnych ze spektrum autyzmu na zajęcia integracyjne i terapeutyczne na lata 2022–2023. 

Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor CUS p. Krystyna Kott. 

Program taki był realizowany w roku 2022. Z programu skorzystała jedna osoba. Asumptem do tego, żeby ten 

program ponownie uchwalić, była prośba mieszkanki Milanówka odnośnie do przyjęcia Gminnego programu 

osłonowego w zakresie transportu osób niepełnosprawnych ze spektrum autyzmu. Uznano, że pomimo różnej 

oferty transportu osób niepełnosprawnych, takiej oferty, która dotyczy odwożenia i przywożenia z zajęć 

integracyjnych i terapeutycznych w mieście nie ma. Taka oferta będzie rozszerzeniem usług społecznych.  

W związku z tym, taki projekt uchwały został przygotowany. Wysokość wydatków na realizację programu jest 

uzależnione od możliwości finansowych gminy i nie może przekroczyć 40 000,00zł brutto rocznie, a w roku 

2022 nie może przekroczyć 16 000,00zł brutto. 

Przewodniczący Rady Miasta poprosił, żeby w ramach autopoprawki, teksty jednolite zostały wykreślone. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej, Bezpieczeństwa Publicznego i Praworządności 

Hubert Jarek poinformował, że opinia komisji była pozytywna. 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego 

programu osłonowego w zakresie transportu osób niepełnosprawnych ze spektrum autyzmu na zajęcia 

integracyjne i terapeutyczne na lata 2022–2023. 

Rada Miasta w głosowaniu: 15-za, podjęła Uchwałę Nr 547/LXVII/22. 

 

Ad 10. 

Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla 

uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Milanówek. 

Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor CUS p. Krystyna Kott. 

Wcześniej OPS a teraz CUS jest realizatorem tego zadania. 

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 14a) i pkt 15 oraz art. 39 ust. 4 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym (tekst jedn.: Dz. U. z 2022 r. poz. 559 z późn. zm.) oraz art. 90d, art. 90f, art. 90m ust. 2 i art. 90p ust. 



1 ustawy z dnia 7 września 1991r. o systemie oświaty (tekst jedn.: Dz.U. z 2021 r. poz. 1915 z późn. zm.) i art. 

2 ust. 1 pkt 4 ustawy z dnia 19 lipca 2019 r. o realizowaniu usług społecznych przez centrum usług społecznych 

(Dz.U. z 2019 poz. 1818), z autopoprawką dot. wykreślenia „tekst jednolity”. 

W paragrafie 1 piszemy, że: „ Rada Miasta ustala Regulamin udzielania pomocy materialnej o charakterze 

socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Milanówek” stanowiący załącznik do niniejszej 

uchwały. 

W paragrafie 2 wnioskuje się, aby straciła moc Uchwała Nr 446/XXXIII/14 Rady Miasta Milanówka z dnia  

15 maja 2014 r. w sprawie Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 

zamieszkałych na terenie gminy Milanówek zmieniona Uchwałą Nr 59/X/15 Rady Miasta Milanówka z dnia  

18 czerwca 2015 r. oraz Uchwałą Nr 33/VII/15 Rady Miasta Milanówka z dnia 16 kwietnia 2015 r. 

Wszystkie obowiązujące do tej pory uchwały tracą moc.  

W paragrafie 3: Upoważnia się Dyrektora Centrum Usług Społecznych w Milanówku do prowadzenia 

postępowań w sprawach świadczeń pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na 

terenie Gminy Milanówek oraz wydawania w tych sprawach decyzji administracyjnych. Upoważnienia,  

o którym mowa w ust. 1 udziela się na czas nieokreślony do odwołania.  

Program jest kontynuacją tego, który w tej chwili jest realizowany przez CUS. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej, Bezpieczeństwa Publicznego i Praworządności 

Hubert Jarek poinformował, że opinia komisji była pozytywna. 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu udzielania 

pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Milanówek. 

Rada Miasta w głosowaniu: 15-za, podjęła Uchwałę Nr 548/LXVII/22. 

 

Ad 11. 

Interpelacje i zapytania. 

 

Ad 12 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

 

Ad 13. 

Rozpatrzenie skarg, wniosków i petycji. 

 

Ad 14. 

Sprawozdanie Burmistrza Miasta Milanówka z prac między sesjami. 

ZB Marcin Bąk poinformował, że nie dysponuje sprawozdaniami, ponieważ ostatnia sesja była dwa tygodnie 

temu. Burmistrz jest od 11 lipca na urlopie. Nie wydarzyło się w ocenie p. Bąka w tym okresie nic ważnego. 

Przewodniczący Rady Miasta zwrócił się z prośbą, żeby zrobić stały punkt na Komisji Budżetu dotyczący 

omawiania postępów na miejskich inwestycjach. Radny uważa, że takich informacji brakuje oraz żeby to była 

stała informacja przed sesją.  

 

Ad 15. 

Sprawozdanie Burmistrza Miasta Milanówka z wykonania uchwał Rady Miasta Milanówka. 

 

Ad 16. 

Sprawy różne. 

Radna Ewa Galińska zwróciła uwagę na flagi, które są przy budynku A UM i na ul. Spacerowej. Flagi są 

brudne, zakurzone. 

Radna Ewa Galińska przypomniała, że maj był miesiącem Rotmistrza Pileckiego. Czerwiec był miesiącem 

gen. Kuklińskiego. Nie została złożona żadna wiązanka kwiatów, żaden znicz, nie było przedstawicieli UM. 

Radna Ewa Galińska przedstawiła sprawy zgłoszone przez mieszkańców. Dot. to: 

źle utwardzonej ul. Spacerowej. Mieszkaniec zwrócił uwagę na stan dwóch dębów na Placu Starzyńskiego.  

Radna Ewa Galińska zapytała, czy jest możliwe zatrudnienie wiceskarbnika na 6 miesięcy. 



ZB Marcin Bąk uważa, że na ten temat lepiej jest złożyć zapytanie na piśmie. 

Mecenas Krzysztof Bugla poinformował, że z praktyk w strukturach organizacyjnych niektórych urzędów 

funkcjonuje takie stanowisko jak zastępca skarbnika. Jest to z reguły osoba zatrudniona na podstawie umowy  

o pracę. W świetle przepisów o pracownikach samorządowych takie stanowisko powinno zostać obsadzone  

w drodze otwartego naboru. Konkretną odpowiedź o sytuacji w naszym urzędzie najlepiej udzielić na piśmie. 

Formalnie tego typu stanowiska funkcjonują. Orzecznictwo dopuszcza tego typu stanowiska, jak zastępca 

skarbnika.  

Radny Waldemar Parol poruszył temat uszkodzonych płyt monowskich.  

Radny Jaromir Chojecki poruszył sprawę stanu dróg na ul. Brwinowskiej, Sadowej. Firma niedawno 

utwardzała te drogi tłuczniem. Po pierwszych deszczach pojawiły się doły, kałuże. Radny przypomniał,  

że droga ma dwa lata gwarancji. Radny zapytał o remont budynku „B” UM. 

ZB Marcin Bąk uważa, że umowa była aneksowana i dotyczy krótszego terminu gwarancji. W innych 

gminach takie przetargi są objęte miesięczną rękojmią.  Pan Bąk poinformował, że oferta dotycząca remontu 

budynku „B” wynosi ok. 70 000,00zł. W zakresie prac jest remont dachu i świetlików. 

 

Ad 17  

Zakończenie LXVII Sesji Rady Miasta Milanówka. 

Przewodniczący Rady Miasta podziękował za udział w LXVII Sesji Rady Miasta Milanówka, zamykając jej 

obrady. 

Integralną częścią protokołu jest nagranie z sesji opublikowane na stronie Miasta Milanówka. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Milanówka 

             |-| 

radny Piotr Napłoszek 

 

 

Protokółowała  

             |-| 

Małgorzata Obwojska  

 


